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Besluitenlijst Domeinvergadering Fysiek 

4 februari 2025 
 
Aanvang:  17.00 uur 
Vergaderlocatie: Groene Kamer  
Domeinvoorzitter: J. van Heertum  
Domeingriffier:  F. Heijboer 
 
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, PVM, VVD, PvdD, VOLT, SP, 50PLUS, SAB, 
Liberale Partij Maastricht, FvD, MAASTRICHT van NU. 
 
Aanwezige domeinleden: John Steijns (SPM), Matthieu Vermin (SPM),  Coen van der Gugten (GL), 
Luc Callemeijn (GL), Bert Jongen (D66), Paul van de Kandelaar (D66), Jan Janssen (CDA), Luc 
Schoonbrood (CDA), Anita van Ham (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Pascal Ruijters (Partij Veilig 
Maastricht), Sjoerd Maille (VVD), Jules Vaesen (PvdD), Harold Dello (PvdD), Romy Frijters (Volt), Sem 
Bonte (SP), Willy Bronckers (50PLUS), Jos Martin (SAB), Kitty Nuyts (Liberale Partij Maastricht), 
Alexander Schaafsma (Forum voor Democratie), Jo Smeets (MAASTRICHT van NU), Wiel Hameleers 
(MAASTRICHT van NU). 
 
Aanwezig college: Wethouder Bastiaens, Garnier, Mackus, Aarts 
 
Gasten/ambtenaren (die het woord hebben gevoerd):  
Bij agendapunt 5: dhr. Hermkens (coördinator onderhoud/ bouwkundig manager),  
Bij agendapunt 6: mevr. Ackermans (medewerker Ackermans),  
Bij agendapunt 7: dhr. Krugten (projectleider stedelijke ontwikkeling), 
Bij agendapunt 8: dhr. Velmers (sr. Beleidsmedewerker mobiliteit), dhr. Jongen (Arriva). 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties (minimaal 9) aanwezig zijn voor het quorum en 
opent om 17.00 uur de vergadering. Er zijn afmeldingen ontvangen van dhr. Borgignons (PvdA) 
en dhr. Vos (GroenLinks). 
 
Dhr. Smeets (Maastricht van Nu), vraagt om het onderwerp Dierenwelzijn van de agenda af te 
voeren. Er wordt geadviseerd het onderwerp te behandelen en aan het eind van het onderwerp 
te bepalen of het rijp is voor besluitvorming. PvdD en FvD steunen het voorstel van MvN. De 
voorzitter geeft aan de eventuele vragen, die aanleiding zouden zijn voor het afvoeren, 
schriftelijk in te dienen, deze kunnen beantwoord worden voor de raadsvergadering en 
eventueel onder geheimhouding worden aangeboden.  

 
De besluitenlijst van 4 januari 2025 wordt vastgesteld. 

 
2. Mededelingen incl. stand van zaken toezeggingen en moties 

Er zijn geen mededelingen (gedaan). 
 
Dhr. Jongen heeft meermaals aandacht gevraagd voor het bijwerken van toezeggingen en 
moties. Dit heeft geleid tot een bijgewerkte versie, die gisteren is gepubliceerd. Hij spreekt 
de voorzitter en het college aan hier meer aandacht voor te vragen in de driehoek. 

 

Toezegging: Wethouder Bastiaens zegt toe dat binnen een week (12 februari 2025) de lijsten 
van de toezeggingen en moties worden bijgewerkt. Het betreft:  
1. de toezegging van 3 december 2025 over de normen bodemonderzoek en behandeling 

grondwater en  
2. de motie over de kabelgootjes.  
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3. Rondvraag aan college 

Er zijn vooraf vragen aangekondigd door dhr. Steijns (SPM) over de Beyart. Deze zijn bij de 
agenda gepubliceerd. De vragen worden door wethouder Bastiaens beantwoord. 
 
Dhr. van der Gugten (GroenLinks) vult aan dat hij de zorg over het opdrijven van de kosten 
deelt en graag naar het proces kijkt om dat in de toekomst te voorkomen.  
 

4. Jaarplanning 
De jaarplanning wordt ter kennisgeving aangenomen. De voorzitter vertelt dat de 
domeinleden Fysiek ook welkom zijn in de domeinvergadering EenC op 18 maart. 
 
De voorzitter benoemt ook een aantal zaken, die niet zichtbaar zijn in de termijnplanning: 

 Werkbezoek MVV 19 februari, aanmelden via MVV; 

 Werkbezoek Leiden-Rijswijk 14 maart, deadline verstreken. De organisatie wordt opgepakt; 

 Studium Generale 20 maart, aanmelden via Studium Generale; 

 Symposium WeET, de werkgroep heeft laten weten dat ze deze week de ‘save the date’  
kunnen versturen, hou de dagmail in de gaten. 

De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. 
 

5. Nota vastgoedportefeuille (politieke bespreking) 
Het domein bespreekt het voorstel met de volgende beslispunten: 
1. Het vaststellen van de Strategienota "Verduurzaming Gemeentelijk Vastgoed”.  
2. Het voteren van het benodigde investeringskrediet van € 4,5 mln. in 2026 en € 2,6 mln. per 
jaar in de periode 2027 t/m 2030. 
 
Eerder (sept 2024) is er een uitgebreide presentatie geweest en voor geïnteresseerden een 
uitleg over het onderliggende dashboard (november 2024). Er ontspint zich een gesprek met 
de wethouder. Alle vragen worden mondeling door de ambtenaar en wethouder 
beantwoord. Er worden complimenten uitgesproken over het stuk. 

 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. Er zijn geen moties 
aangekondigd. Het raadsvoorstel kan als bespreekstuk geagendeerd worden.  
 

Toezegging: Wethouder Garnier zegt toe jaarlijks via de RIB “uitvoeringsprogramma energie- 
en warmte transitie 2023-2026” de raad te informeren over de voortgang van het 
verduurzamingstraject. 

 

Toezegging: Wethouder Garnier zegt toe de vraag van de PvdD schriftelijk te beantwoorden. 
De vraag: Kan het college aangeven wanneer het soortenmanagementplan met de raad 
wordt gedeeld? 

 
Agendapunt 6 en 7 worden omgewisseld, zodat wethouder Mackus kan aansluiten. Hij is bij 
het domein Sociaal nog een aantal vragen aan het beantwoorden. 50PLUS geeft aan deze 
werkwijze niet juist te vinden. 

 
6. Nota Dierenwelzijn (politieke bespreking) 

Het domein bespreekt het voorstel met de volgende beslispunten: 
1. Stelt de geactualiseerde nota dierenwelzijn vast;  
2. Instemmen met de in deze nota voorgestelde besteding van de in begroting 2025 reeds 
opgenomen extra bijdrage van € 88.000 en vanaf 2026 met € 108.000. 
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Eerder is er in januari 2025 een uitgebreide presentatie geweest en een technische 
vragenronde georganiseerd. Dhr. Smeets (MvN) kondigt aan niet deel te nemen aan het 
agendapunt. Dhr. Vaessen (PvdD) geeft aan, dat de fractie graag een ander proces had 
gezien. De fractie is van mening dat de nota in alle domeinen geagendeerd had moeten 
worden. Er wordt een motie toegelicht door Liberale Partij Maastricht. Deze is bij de agenda 
gepubliceerd. In het gesprek met de wethouder worden alle vragen beantwoord en ingegaan 
op de motie en de uitvoeringsmogelijkheden.  

 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. Het raadsvoorstel kan 
als bespreekstuk geagendeerd worden. 
 

Toezegging: Wethouder Mackus zegt toe om de ontwikkelingen van Amsterdam tav  
evenementen met dieren te delen, zodra beschikbaar (platform Diervizier).  

 

Toezegging: Wethouder Mackus zegt toe de vraag van GroenLinks over de exoten in 
Daalhoeve schriftelijk te beantwoorden voor de raadsvergadering van 25 februari 2025. 

 

Toezegging: Wethouder Mackus zegt toe, op aangeven van de PvdD, te bezien hoe hij de nota 
Dierenwelzijn voor de raadsvergadering van 25 februari 2025 kan aanpassen op terminologie. 
Het gaat o.a. om het woord plaagdieren en aansluiting NIBOR. 

 
7. Informatiesessie voorbereiding tender Sphinx-noord (informatief/beeldvorming) 

Het domein krijgt een presentatie en gaat met elkaar en de wethouder in gesprek. De 
presentatie is gepubliceerd. Er volgt een uitvoerig gesprek. De vragen worden door de 
portefeuillehouder en de ambtenaar beantwoord. 
 
Er ligt geen raadsvoorstel voor en dus is er geen besluitvorming aan de orde. 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. 

 
8. Informatiesessie OV: bereikbaarheid als basisrecht en visie Arriva 

(informatief/beeldvorming) 
Het domein krijgt een tweetal presentaties en gaat met elkaar en de wethouder in gesprek. 
De presentatie is gepubliceerd. De presentatie van de ambtelijke organisatie dient ter 
afdoening van de motie bereikbaarheid als basisrecht (CDA). Er worden vragen gesteld, deze 
worden door de portefeuillehouder, de ambtenaar en vertegenwoordiger van Arriva 
beantwoord. 
 
Er ligt geen raadsvoorstel voor en dus is er geen besluitvorming aan de orde. 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. 
 
Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 


